
Dagsorden 
Afbud: Jeppe L., Peter, elevrådet. 

Skolebestyrelsesmøde 18. juni 2024 (kl. 17-19) 

1. Godkendelse af referater fra sidst 

Ingen kommentarer   

2. Nyt fra elevrådet     

3. Ledelsen informerer    

a. Orientering om personale og økonomi   
Vi er midt i den travleste tid. Skemalægning og planlægning af det nye skoleår, prøver, lokalerokader osv. 

Vi regner med at have et kvalificeret bud på skemaer i denne uge.  

Velfærdens fundament er godt i gang. Vi har deltaget i to workshops. Blandt andet omhandlende 

inspirerende læringsmiljøer. Vi mangler en sidste workshop mandag den 1.7. Derefter indhentes der tilbud.  

Datatilsynet har givet en ”løftet pegefinger” over for google. Google har lovet ikke at indhente oplysninger 

på nogle parametre.  

Der er nyt om tildelingsmodellen. Der kommer et møde i oktober, hvor SB deltager.  

   

4. Godkendelse af skemaer 

Vi kigger på retningslinjerne for fagfordelingen. Der er kriterier for en god fagfordeling. 

Skemaerne i UM afspejler de didaktiske tanker om holddeling og fordybelse. Her er årgangenes skemaer 

parallellagt.  

Tilsynet i pauserne i UM skal prøvekøres med ”tilsyn i egen klasse” i det første frikvarter. 

Vi afprøver en ny variant af de obligatoriske valghold på 8. årgang. Her skal de have 3 lektioner i 6 mdr.  

I BM arbejder vi aktivt på at der ikke er mange voksenskift. Her er flere fag derfor puljet sammen. F-dagen 

er blevet i BM, men ikke i UM. Vi har prioriteret parallellægning af årgangsskemaerne.  

Der er prioriteret et nyt tilsyn sidst på dagen, hvor læreren har 15 minutter til at afrunde dagen, og skabe 

god overgang til det næste – sfo eller hjem. Vi kan evaluere dagen og kigge ind i næste dags plan.  

Skemaerne er godkendt. 

    

 



5. Årsberetning fra bestyrelsen   

a. Kommentarer 

Karen noterer forslagene ned. 

Vi har besluttet af slutte med MOT. Vi prøver kræfter med noget mere kontinuerligt.  

Karen sender årsberetningen ud til alle forældre, når det er rettet i gennem.  

6. Update spørgeskema    
a. Det videre arbejde – fra udvalget 

Vores kommende fokus vil være:  

Hvordan kan vi involvere forældrene mere i klassens trivsel? 

Spørgeskemaet kan bruges til at understøtte bestyrelsens principper.  

7. Update brev til 0. klasses forældre   

a. Hvor langt er Peter og Samantha i processen 

Samantha tager selv noter.   
Brevet sendes ud den sidste uge i sommerferien på aula. Karen sender det ud til forældre samt 0. 

klasselederne.    

8. Principper på dagsorden til forældremøder 
a. Feedback fra personalet 

Positiv tilbagemelding – med små rettelser.  

Fokus på ”bad efter idræt”. De mandlige lærere er bekymrede over at blive fejltolket.  

Forslag: Fokus på at gøre rummet trygt – fx ved skærme og musik. 

Eventuelt prioritere 2 mandlige lærere i omklædningen sammen. 

Mohammed giver punkterne videre til teamene med det formål at få forældrene i dialog. 

9. Kursus for bestyrelsen    

a. Hvordan arbejder vi i skolebestyrelsen – forpligtelser og 

forventninger. Ønske fra Samantha, Anna og Peter. 

 

10. Revision af meddelelsesbogsprincip  



Samantha, Anna og Peter kigger på det i ferien. 

11. Årshjul      
a. Noget vi skal have på 

12. Eventuelt 

 

Punkter til kommende møder:  

a. Hvad kan vi gøre for at klæde forældre på til at være med til at 

øge trivslen i klasserne – 24/25 

b. AI – August 

c. Info om specialområdet, herunder 
i. Hvor mange børn er på reduceret skema? 

ii. Hvor meget fravær har eleverne? 

iii. Hvordan er økonomien for mellemformer og hvordan 

foregår det på HPS? 

iv. Har Pilehuset fuldt skema? 

d. Foredrag – trivsel (Karlson), noget om digitale medier, 

psykolog om unges trivsel 

e. Revision af princip om meddelelsesbog – August 2024 

f. Lave en beretning i maj 2024 

g. Analoge læringsmidler eller skærm - hyrdebrev 

 

 

 


